
Beszámoló

● résztvettem a választmányokon
● egy Matek Szacs ülésen
● egy főmentor megbeszélésen
● zsűriztem a TTKs farsangon
● fizikus csocsó: jegyzőkönyvezető
● bevonótábor
● BN HÖK koccintás és megbeszélés
● fizikus buli
● matekos buli
● bevonandóknak szerevezett megbeszélés, kiadványos megbeszélés
● BN after előtti hökös megbeszélés
● vízitelep összetartás másnap mentorválogatás
● mentortábor
● Intézeti Tanács

Foglalkoztam a BSc-s tantervekkel, azok módosítási lehetőségeivel, a szakirányválasztással, ennek 
keretében egy doodle-s szavazást készítettem. Sokan megkerestek emailben és személyesen    a 
hallgatók hogy mennyire átjárható a rendszer, a szakirányválasztás mennyire befolyásolja az Msc-s 
lehetőségeiket. Érkeztek hozzám kérdések a párhuzamos képzéssel kapcsoltban, korrepetáláshoz 
kértek segítséget. 
Reklámoztam az OMHV-t, amivel kapcsolatban szintén érkeztek kérdések, h mégis minek, ha 
úgysem engedik az oktatók, hogy lássuk őket.
A fizikus Msc-t is átnéztem, beszéltem róla oktatókkal. Folyamatban van a fizika Bsc-s 
diplomamunka, és az Msc-s felvételi kidolgozása, ebben a bizottságban képviselhetem a 
hallgatókat.
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fizika szakterületi koordinátor


